
Radni Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 29.05.2022 r.  

Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: zapytanie do sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2021 r.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

w sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Gliwice za 2021 r. na stronie  

150 znajduje się informacja, iż „W trybie bezprzetargowym sprzedano 4 działki….” 

W związku z powyższym, prosimy o informację które działki zostały sprzedane oraz 

dlaczego w trybie bezprzetargowym?  

 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radni Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  

 

 


